

《单词百科:requisition是什么意思?requisition怎么发音?requisition的解释和用法》

英语单词requisition是什么意思?requisition怎么读?requisition怎么发音?简答网为您整理了requisition的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



requisition怎么读

requisition的读音:[rekw z n]

requisition的意思

- 1、n.征用，（财产或材料的正式）征用令;申请书;
- 2、vt.征用，征发;

requisition的近义词

- 1、apply for 申请;声请;
- 2、call for 去接(某人);去取(某物);需要;要求;
- 3、commandeer vt.征用;强占;
- 4、demand v.强烈要求;需要;
- 5、petition n.请愿书;请愿, 请求;上诉状;

requisition的双语例句

1、Authorities requisitioned hotel rooms to lodge more than 3,000 stranded Christmas vacationers.

当局征用旅馆房间安顿了3,000多名无处落脚的圣诞度假者。

2、He and his books were in frequent requisition as to property confiscated and made national.

他和他的册籍屡屡被调去检查收归国有的财产。

3、The commercial requisition of land should be compensated in marketing price.

商业性征地必须按市场价格补偿。

4、First you have to fill out the requisition.

你必须首先填写申请书。

5、This form is basically to make new Purchase Order irrespective of any requisition.

这个表格是指与任何申请要求无关的新的购买订单。

6、Place purchase orders or purchase requisition to ABB vendor or logistic dept . according to sales contract.

根据合同要求向内部采购部门或ABB供应商发出采购需求单或采购订单。

7、Kindly submit us the product photos, together with this requisition form.

提交该验货申请表时,请同时提供产品照片。

8、Our government will not nationalize or requisition investment any property of investors.

我国政府不会把投资者的资金和财产收归国有或征用。

9、To order (goods) by purchase order or official requisition.

定货用官方订货单或购买单订 (货)

10、Inspect orders, invoices and requisitions; fill stock requisition orders.

检查定单, 发票及采购申请; 填制库存需求定单。

11、The soldiers made a requisition on the village for horses.

士兵们在村子里征用马匹。

12、Ensure adequate of supplies , materials , and requisition for general supplies.

确保有足够的用品, 并申请所需采购的物品。

13、a requisition form/order

征用单 / 令

14、Protecting citizen's property right, it is necessary to regulate the systems of requisition expropriation.

加强对私有财产权的保护, 必须严格规范征收征用制度。

15、The building was requisitioned as a military hospital for the duration of the war.

这座大楼在战争期间被征用为军用医院。

16、the requisition of ships by the government

政府对船只的征用

17、This Ordinance may be cited as the Oil Pollution (Land Use and Requisition) Ordinance.

本条例可引称为《油污处理 (土地使用及征用) 条例》。

18、Complete Test Requisition Form firstly before any test application.

申请测试需要填写《委托测试申请表》。

以上是简答网为您整理的requisition怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/requisition>

